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Procesul Verbal intocmit in cadrul sedintei ordinare a Consiliului Local al Municipiului Focsani din 31 ianuarie 2013...
R O M A N I A
JUDETUL VRANCEA
MUNICIPIUL FOCSANI
CONSILIUL LOCAL

P R O C E S V E R B A L
din 31 ianuarie 2013

Astazi, data de mai sus, la sediul Primariei Municipiului Focsani din B-dul Dimitrie Cantemir nr.1 bis, are loc sedinta ordinara a
Consiliului Local al Municipiului Focsani.
D-nul Eduard-Marian Corhana, Secretar al municipiului Focsani, deschide sedinta ordinara din 31.01.2013, sedinta convocata prin
dispozitia d-nului Primar nr.55/25.01.2013, constatand ca in sala sunt prezenti un numar de 20 consilieri locali din totalul de 21 de
consilieri, absenteaza, fiind in delegatie, in interes de serviciu
d-nul consilier Ionel Preda, aflat in Bucuresti pentru 2 zile.
Este intrunit cvorumul necesar pentru ca sedinta sa fie legal constituita, este astfel indeplinita conditia art. 40 alin. (1) din Legea nr.
215/2001, privind administratia publica locala, republicata cu modificarile si completarile ulterioare.
Dl.Secretar al municipiului Focsani, Eduard-Marian Corhana, supune votului procesul verbal al sedintei ordinare din 13.12.2012.
Nu sunt discutii si se aproba cu 20 voturi „pentru”.
Dl.Secretar al municipiului Focsani, Eduard-Marian Corhana, supune votului procesul verbal al sedintei de indata din 11.01.2013.
Nu sunt discutii si se aproba cu 20 voturi „pentru”.

La sedinta participa:

? d-nul Decebal Bacinschi – Primar al municipiului Focsani;
? d-na Natasa Nemes – Director executiv, Directia economica;
? d-na Micsunica Baciu – Director executiv Directia resurse umane;
? d-na Diana Decuseara – Arhitect sef;
? d-na Luminita Mogda – Serviciu urbanism;
? d-na Carmen Marta Ghiuta – Sef serviciu juridic contencios;
? d-na Eugenia Dragusanu – Inspector Compartiment Proiecte;
? d-nul Melus Nazaru – Sef serviciu impozite si taxe locale;
? d-nul Dan Liviu Pogorevici – Director Administratie publica locala;
? d-nul Dan Cazaciuc – Sef serviciu comunicare;
? d-na Cristina Dascalescu – Sef serviciu administratie publica locala, agricultura, cadastru;
? d-nul Marian Mihu – Inspector Compartiment informatica, imagine;
? d-na Carmen Pascaru – Consilier juridic, aparatul permanent de lucru al Consiliului local;
? d-na Angela Lungu – Cantina de Ajutor Social Focsani;
? d-na Maria Murgoci – Director Ansamblul Folcloric Tara Vrancei Focsani;
? d-nul Sorin Francu – Director Teatrul Municipal Focsani.
? D-nul Ion Diaconu – Director S.C. Transport Public SA Focsani;
? d-nul Ion Gheorghe - Director Politia Locala Focsani
? d-nul Gheorghe Vasilescu – Director SC CUP SA Focsani;
? d-na Anca Largeanu-Apostol – Director Caminul pentru Persoane Varstnice Focsani;
? d-nul Laurentiu Mocanu - Director Directia de Dezvoltare Servicii Publice Focsani;
? d-nul Mihai Ciubotaru – Director Serviciul Public Local de Asistenta Sociala Focsani;
? d-nul Viorel Profiroiu – Director S.C. CUP Salubritate SRL Focsani;

La sedinta mai participa cetateni ai municipiului Focsani, precum si reprezentanti ai mass-media locala.

Presedinte de sedinta dl. Bogdan-Emilian Matisan prezinta proiectul ordinii de zi care cuprinde 25 puncte:

1. proiect de hotarare privind aprobarea acoperirii definitive a deficitului sectiunii de dezvoltare rezultat la incheierea exercitiului
bugetar al Bugetului Local al Municipiului Focsani pe anul 2012 din excedentul bugetului local al anului precedent;

2. proiect de hotarare privind aprobarea ajustarii tarifelor pentru legitimatiile de calatorie aferente serviciului public local de transport
urban de calatori in municipiul Focsani, stabilite prin HCL nr.79/2007 cu modificarile si completarile ulterioare;

3. proiect de hotarare privind aprobarea alocarii, din bugetul local al Municipiului Focsani pe anul 2013, a sumei de 335 lei pentru
organizarea de catre Consiliul Local al Tinerilor Focsani, a proiectului „Casatorii de Dragobete”;

4. proiect de hotarare privind aprobarea alocarii, din bugetul local al Municipiului Focsani pe anul 2013, a sumei de 13.500 lei pentru
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reeditarea intr-un singur volum a unor lucrari din istoria orasului Focsani scrise de Dimitrie F. Caian si I. M. Dimitrescu si achizitionarea
a 500 de exemplare in vederea lansarii acestuia cu ocazia Zilelor Municipiului Focsani;

5. proiect de hotarare privind aprobarea retelei scolare a unitatilor de invatamant preuniversitar din municipiul Focsani pentru anul
scolar 2013-2014;

6. proiect de hotarare privind aprobarea schimbarii incadrarii Ansamblului Folcloric „Tara Vrancei”, din asezamant cultural in institutie
de spectacole;

7. proiect de hotarare privind completarea anexei la Hotararea Consiliului Local al municipiului Focsani nr. 131/2011 privind aprobarea
Planului strategic de dezvoltare a serviciilor sociale furnizate de Cantina de Ajutor Social Focsani pentru perioada 2011-2013;

8. proiect de hotarare privind aprobarea costului mediu lunar de intretinere datorat de asistatii din Caminul pentru Persoane Varstnice
Focsani pentru 2013;

9. proiect de hotarare privind transformarea in statul de functii al Primariei municipiului Focsani a unui post de asistent medical
principal – studii postliceale din cadrul Serviciului de asistenta medicala, Directia resurse umane si coordonare unitati subordonate in
post de asistent medical principal – studii superioare de lunga durata;

10. proiect de hotarare privind transformarea in statul de functii al Directiei de Dezvoltare Servicii Publice Focsani a postului de
referent II – studii medii din cadrul Biroului control edilitar in post de referent I – studii medii, in vederea promovarii persoanei incadrate
pe acest post care indeplineste conditiile de promovare;

11. proiect de hotarare privind aprobarea fisei de evaluare a performantelor profesionale individuale realizate in anul 2012 de catre
domnul Racovita Jalova Mihai Cosmin inspector de specialitate, gradul II in cadrul Aparatului Permanent de Lucru al Consiliului Local
al municipiului Focsani;

12. proiect de hotarare privind modificarea art. 2 din Hotararea Consiliului Local al municipiului Focsani nr. 205/2009 privind aprobarea
depunerii proiectului „Reabilitare, modernizare si dotari – Scoala nr. 1 Nicolae Iorga” si a cofinantarii cheltuielilor legate de proiect –
modificata prin HCL nr. 69/248 din 02.08.2012;

13. proiect de hotarare privind aprobarea listei nominale cu persoanele carora li se repartizeaza locuinte pentru tineri destinate
inchirierii, conform Normelor metodologice de punere in aplicare a prevederilor Legii nr. 152/1998 republicata si modificata si a
Hotararii Consiliului Local nr. 86/27.03.2012 privind aprobarea listei de prioritati;

14. proiect de hotarare privind aprobarea unui schimb de locuinte ANL situate in Focsani, Cartierul Tineretului – Sud, solicitate de
titularii contractelor de inchiriere in conformitate cu Codul Civil;

15. proiect de hotarare privind aprobarea vanzarii locuintei din fondul locativ de stat situata in Focsani, str. Marasesti nr. 28, catre
familia Vasile Sterie in baza Legii nr. 112/1995 pentru reglementarea situatiei juridice a unor imobile cu destinatia de locuinte, trecute
in proprietatea statului si a prevederilor Decretului Lege nr. 61/1990, cu modificarile si completarile ulterioare;

16. proiect de hotarare privind imputernicirea Primarului municipiului Focsani sa incheie contracte de vanzare-cumparare pentru
locuintele din fondul locativ de stat situate in blocurile L1 – ap. 19, ap. 24 si ap. 07 bdul. Bucuresti nr. 27, Focsani, in baza prevederilor
Legii locuintei nr. 114/1996, republicata si modificata, a Decretului lege 61/1990 si a Legii nr. 85/1992;

17. proiect de hotarare privind aprobarea incredintarii in folosinta gratuita, pe perioada existentei constructiei, a terenului in suprafata
de 578 mp, situat in Focsani, Aleea 1 Iunie nr. 21 A, judetul Vrancea, apartinand domeniului privat al municipiului Focsani, catre
Parohia „Inaltarea Domnului”, in vederea construirii unei case mortuare;

18. proiect de hotarare privind aprobarea incredintarii in folosinta gratuita, catre Cantina de Ajutor Social Focsani, pe perioada
01.02.2013 – 01.06.2026, a imobilului – constructie si teren aferent, in suprafata de 257,75 mp, situat in Focsani, str. Maior Gh. Sava
nr. 11 B, in vederea construirii unei sali de mese;

19. proiect de hotarare privind modificarea art.1 din Hotararea Consiliului Local al municipiului Focsani nr. 343/29.11.2011 privind
aprobarea inchirierii prin licitatie publica a spatiilor situate in „Perimetrul Istoric Piata Unirii si Gradina Publica” din Focsani;

20. proiect de hotarare privind insusirea modificarilor aduse anexei la Hotararea Consiliului Local al municipiului Focsani nr. 168/2012
privind insusirea Inventarului bunurilor care apartin domeniului public al municipiului Focsani;

21. proiect de hotarare privind completarea Hotararii Consiliului Local al municipiului Focsani nr. 23/2010 privind aprobarea
Inventarului bunurilor care alcatuiesc domeniul privat al municipiului Focsani, cu modificarile si completarile ulterioare;

22. proiect de hotarare privind aprobarea concesionarii fara licitatie publica a unor terenuri apartinand domeniului privat al municipiului
Focsani, adiacente constructiilor existente, pentru extinderea acestora;

23. proiect de hotarare privind aprobarea vanzarii fara licitatie publica, a terenului in suprafata de 25,90 mp situat in Focsani, str.
Revolutiei nr. 13, bl. C4, sc.1, judetul Vrancea, T. 207 P. 11281 ce apartine domeniului privat al municipiului Focsani, catre SC SILVI
MONA COM SRL;

24. proiect de hotarare privind aprobarea vanzarii fara licitatie publica, a terenului in suprafata de 96,10 mp situat in Focsani, str.
Revolutiei nr. 14, judetul Vrancea, T. 208 P. 11345% ce apartine domeniului privat al municipiului Focsani, catre SC INTERCOMVAL
SRL;

25. proiect de hotarare privind modificarea anexei nr. 1 la Hotararea Consiliului local al municipiului Focsani nr. 89/2012 privind
atribuirea de denumiri unor strazi noi din municipiului Focsani, in ansamblul rezidential – DJ 204E, Focsani-Petresti, T 22, P 62/8; 16;
17; 18; 19, in sensul ca se schimba denumirea la strazile din pozitiile 6 si 10;



Sectiunea a II a – rapoarte, informari

1. Raport de activitate pe anul 2012 a Serviciului Public Local de Asistenta Sociala Focsani;

2. Raport privind verificarea activitatii asistentilor personali ai persoanelor cu handicap in semestrul II – 2012, asistenti care lucreaza in
baza contractului de munca incheiat cu Primaria Municipiului Focsani;

3. Raport pentru anul 2012 privind transparenta decizionala in administratia publica, conform art. 12 din Legea nr. 52/2003, modificata;

4. Raport de evaluare a performantelor profesionale individuale ale Secretarului municipiului Focsani –Corhana Marian Eduard pentru
perioada 01.01.2012-31.12.2012;

5. Informare privind activitatea de solutionare a petitiilor inregistrate la Primaria municipiului Focsani, audientelor, in perioada
01.07.2012-31.12.2012;

6. Informare privind gradul de colectare a impozitelor si taxelor locale pe anul 2012;

Sectiunea a III a – discutii, declaratii politice.

Sunt discutii referitoare la ordinea de zi si anume :

D-nul consilier Catalin Vrabie: „la ordinea de zi as dori sa mai adaugam 2 proiecte de hotarare si anume:
1. proiect de hotarare privind aprobarea alocarii sumei de 3.800 lei din bugetul local al municipiului Focsani pe anul 2013, de catre
Consiliul Local al municipiului Focsani in calitate de partener, Asociatiei Partida Romilor, Pro Europa – Filiala Vrancea, pentru
organizarea manifestarilor prilejuite de sarbatorirea „Zilei Dezrobirii Romilor”, care se va desfasura in data de 20 februarie 2013;
2. proiect de hotarare privind aprobarea alocarii sumei de 51.900 lei, din bugetul local al municipiului Focsani pe anul 2013, pentru
organizarea in perioada 22 – 24 februarie 2013, de catre Colegiul National Unirea Focsani, a „Concursului Interjudetean de
Matematica Unirea 2013 – Editia a XII-a”.

Nu sunt discutii si se supune la vot proiectul ordinii de zi, inclusiv cele doua proiecte propuse si se aproba cu 20 de voturi “pentru”.

Se prezinta punctul 1 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea acoperirii definitive a deficitului sectiunii de dezvoltare
rezultat la incheierea exercitiului bugetar al Bugetului Local al Municipiului Focsani pe anul 2012 din excedentul bugetului local al
anului precedent;

Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 20
voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 4.

Se prezinta punctul 2 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea ajustarii tarifelor pentru legitimatiile de calatorie aferente
serviciului public local de transport urban de calatori in municipiul Focsani, stabilite prin HCL nr.79/2007 cu modificarile si completarile
ulterioare;

D-nul consilier Aurel Bacu: „as vrea pentru d-nul director, ieri in comisie am
fost toti de acord si se justifica cresterea valorii biletului, dar as vrea sa intreb daca se mentin acele gratuitati care au fost si la vechiul
pret.
Si as mai face o propunere, sa faca d-nul director un studiu de impact, daca putem sa acordam gratuitati la toti batranii, peste 70 de
ani, pe mijloacele de transport pe municipiul Focsani”.

D-nul director Ion Diaconu: „o sa mai discutam si cu d-nul Primar si cu d-nii consilieri locali si vom vedea. Intentionam sa mai
propunem in acest an majorarea tarifului pentru un bilet. Dar este prea repede sa spun exact cum vom proceda”.

D-nul consilier Aurel Bacu: „era vorba de un studiu de impact, nu neaparat de o hotarare a noastra”.

D-nul director Ion Diaconu: „probabil ca se poate, trebuie luate datele de la Casa de Pensii”.

D-nul consilier Catalin Vrabie: „vreau sa intelegeti d-nule consilier ca gratuit, nu inseamna de fapt gratuit. Gratuit pentru unii, inseamna
costuri mai mari pentru altii. Luati in calcul si chestia asta”.

D-nul consilier Neculai Tanase: „daca din punct de vedere economic se justifica oarecum aceasta crestere, din punct de vedere moral
si chiar a suportabilitatii populatiei, nu se justifica. Si vreau sa ma exprim in doua cuvinte.
Moral, daca e, sa ne gandim ca anul trecut ati spus ca nu veti mari si daca vine guvernul USL la guvernare, nu veti face mariri, s-a
vazut ca nu se poate, nu.
Din punct de vedere al suportabilitatii, daca ar fi asta singura marire, probabil, nu ar fi nici o problema. Insa, stim cu totii ca vor urma
mariri dramatice, de impozite, de salarii si atunci, va fi o problema”.

Nu sunt discutii si se supune la vot proiectul de hotarare, nefiind adoptat cu 14 voturi „impotriva” a d-nelor consilier Elena Cucu, Elena
Luminita Balaban si a d-lor consilieri Dorian Alexandrescu, Dan Buzoi, Puiu-Dragos Horhocea, Bogdan Emilian Matisan, Ionut
Mersoiu, Ionel-Gabriel Necula, Ioan Liviu Oloeriu, Gabriel Padineanu, Enache Patrascu, Nitu Radu, Tudorel Daniel Trofin, Catalin
Vrabie, 3 voturi „pentru” a d-rei consilier Manuela Axente si a d-lor consilier Aurel Bacu si Lionida Milea si 3 voturi „abtineri” a d-lor
consilieri Gheorghita Berbec, Lilian Ilie, Neculai Tanase.

Se prezinta punctul 3 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea alocarii, din bugetul local al Municipiului Focsani pe anul
2013, a sumei de 335 lei pentru organizarea de catre Consiliul Local al Tinerilor Focsani, a proiectului „Casatorii de Dragobete”;

Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 20 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 5.

Se prezinta punctul 4 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea alocarii, din bugetul local al Municipiului Focsani pe anul



2013, a sumei de 13.500 lei pentru reeditarea intr-un singur volum a unor lucrari din istoria orasului Focsani scrise de Dimitrie F. Caian
si I. M. Dimitrescu si achizitionarea a 500 de exemplare in vederea lansarii acestuia cu ocazia Zilelor Municipiului Focsani;

Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 20
voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 6.

Se prezinta punctul 5 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea retelei scolare a unitatilor de invatamant preuniversitar din
municipiul Focsani pentru anul scolar 2013-2014;

D-na consilier Elena Luminita Balaban: „la proiectul privind aprobarea retelei scolare a unitatilor de invatamant preuniversitar din
municipiul Focsani pentru anul 2013–2014, am urmatorul amendament:
Pentru unitatile de invatamant particular, o modificare de denumire, a unitatii,
respectiv, din: Centrul educativ de zi Maria, ajutorul copiilor, denumirea devine, Centrul de zi Maria, ajutorul copiilor”.

Presedinte de sedinta dl. Bogdan-Emilian Matisan: „as avea si eu 2 amendamente.
In primul rand, va propun ca reteaua scolara care functioneaza pe raza municipiului Focsani la aceasta ora si pe care am aprobat-o in
toamna anului trecut sa ramana la fel, si pentru ca au intervenit unele modificari legislative, chiar luna aceasta, va propun urmatoarele
amendamente, si anume:
Cresa nr.7, sa devina unitate cu personalitate juridica, iar Cresa nr.1, sa devina parte a Gradinitei nr.1, din Sud.
Iar referitor la Liceul G.G.Longinescu, acestuia i se arondeaza Gradinita nr.4”.

D-nul consilier Aurel Bacu: „ieri in comisii, s-a iscat o adevarata discutie vis-a-vis de aceasta retea scolara si aprobarea ei de catre
Consiliul local. La un moment dat, pe langa argumentele logice, si cele impuse de actele legislative, mai vechi sau mai noi, au aparut
si motivatii de genul unor tensiuni intre o gradinita si o cresa si intre o gradinita si o scoala.
Acest proiect a fost facut fara lamurirea noastra de catre cineva specialist, consider ca este si o desconsiderare, asa, un pic a
Consiliului local, vis-a-vis de Inspectoratul Scolar, referindu-ma la cea mai importanta retea de scoli din judet, adica cea din municipiul
Focsani.
Pentru toate aceste balbe, grupul nostru se v-a abtine de la a vota acest proiect”.

Presedinte de sedinta dl. Bogdan-Emilian Matisan: „banuiesc ca o sa votati amendamentul pe care l-am facut, pentru ca tocmai asta
spune acest amendament …”

D-nul consilier Aurel Bacu: „exact, amendamentul il votam, dar proiectul, nu”.

Presedinte de sedinta dl. Bogdan-Emilian Matisan: „amendamentul pe care l-am emis a fost acela ca, reteaua scolara ramane asa
cum a fost ea votata anterior, in toamna anului trecut, cu exceptia celor doua, referitoare la Crese si la G.G.Longinescu”.

Nu sunt discutii si se supune la vot proiectul de hotarare in forma initiala, nefiind adoptat cu 20 voturi „abtineri”.
Se supune la vot proiectul de hotarare cu amendamentul d-nei consilier Elena Luminita Balaban si a d-nului Bogdan Emilian Matisan
si se adopta cu 17 voturi „pentru” si 3 voturi „abtineri” a d-nei consilier Manuela Axente si a d-nilor consilieri Aurel Bacu si Milea
Lionida, devenind hotarirea nr. 7.

D-nul Primar Decebal Bacinschi: „as dori sa-l intreb ceva pe d-nul Secretar. Proiectul nu mai este complet valabil, nu a mai ramas
nimic din el.
Proiectul pe care l-am prezentat in forma initiala, nu cred ca a mai ramas nimic din el … ”

Dl.Secretar al municipiului Focsani, Eduard-Marian Corhana: „ba da …”

Presedinte de sedinta dl. Bogdan-Emilian Matisan: „ba da, cu amendamente”.

D-nul Primar Decebal Bacinschi: „am luat reteaua scolara de anul trecut, am venit cu amendamentele, ce a mai ramas din proiectul
acesta, ce-am aprobat noi acum ? Eu am vrut sa va intreb pe dvs, daca din punct de vedere legal este corect. Bine, daca este corect,
nu am nimic impotriva”.

Se prezinta punctul 6 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea schimbarii incadrarii Ansamblului Folcloric „Tara Vrancei”,
din asezamant cultural in institutie de spectacole;

Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 20
voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 8.

Se prezinta punctul 7 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind completarea anexei la Hotararea Consiliului Local al municipiului
Focsani nr. 131/2011 privind aprobarea Planului strategic de dezvoltare a serviciilor sociale furnizate de Cantina de Ajutor Social
Focsani pentru perioada 2011-2013;

Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 20
voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 9.

Se prezinta punctul 8 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea costului mediu lunar de intretinere datorat de asistatii din
Caminul pentru Persoane Varstnice Focsani pentru 2013;

Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 20
voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 10.

Se prezinta punctul 9 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind transformarea in statul de functii al Primariei municipiului Focsani a
unui post de asistent medical principal – studii postliceale din cadrul Serviciului de asistenta medicala, Directia resurse umane si
coordonare unitati subordonate in post de asistent medical principal – studii superioare de lunga durata;

Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 20



voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 11.

Se prezinta punctul 10 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind
transformarea in statul de functii al Directiei de Dezvoltare Servicii Publice Focsani a postului de referent II – studii medii din cadrul
Biroului control edilitar in post de referent I – studii medii, in vederea promovarii persoanei incadrate pe acest post care indeplineste
conditiile de promovare;

Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 20
voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 12.

Se prezinta punctul 11 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea fisei de evaluare a performantelor profesionale individuale
realizate in anul 2012 de catre domnul Racovita Jalova Mihai Cosmin inspector de specialitate, gradul II in cadrul Aparatului
Permanent de Lucru al Consiliului Local al municipiului Focsani;

D-nul consilier Catalin Vrabie: „eu am o intrebare: mereu am discutat despre d-nul Jalova, nu stiu daca este in sala, sau nu. Nu-i, ca
de obicei, va rog sa-mi spuneti si mie d-nule Secretar ce inseamna acest calificativ satisfacator. Dupa acest calificativ, urmeaza
automat o sanctiune, sau nu, pentru ca stiu ca in anumite situatii exista niste sanctiuni pentru cel care nu indeplineste un anumit
calificativ.
Acest calificativ genereaza in mod automat o sanctiune, sau nu genereaza ? ”

Dl.Secretar al municipiului Focsani, Eduard-Marian Corhana: „daca propunerea era ca, calificativul sa fie nesatisfacator se intrerupea
sau se incheia raportul sau contractul de munca.
In conditiile in care este satisfacator, merge in continuare cu … legea are o marja, tare … mare as spune de la 2 pana la 3,5.
Am apreciat obiectiv, zic eu, faptul ca are conditie de munca, satisfacatoare, ca sa nu zic foarte bune, punctajul este 5, pe care l-am
acordat si l-am propus, nu exista situatie de incompatibilitate pentru d-nul Jalova, unde am fost obiectiv, am fost, la modul in care-si
realizeaza sarcinile de serviciu, la disponibilitate, la modul in care se implica si acolo a fost nota 2.
Media, una facuta, este undeva la aproape 3”.

D-nul consilier Catalin Vrabie: „acest calificativ, este acordat o singura data in an ?”

Dl.Secretar al municipiului Focsani, Eduard-Marian Corhana: „da, reprezinta aprecierea activitatii pentru anul 2012, deci, anual”.

Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 20
voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 13.

Se prezinta punctul 12 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind modificarea art. 2 din Hotararea Consiliului Local al municipiului
Focsani nr. 205/2009 privind aprobarea depunerii proiectului „Reabilitare, modernizare si dotari – Scoala nr. 1 Nicolae Iorga” si a
cofinantarii cheltuielilor legate de proiect – modificata prin HCL nr. 69/248 din 02.08.2012;

Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 20
voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 14.

Se prezinta punctul 13 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea listei nominale cu persoanele carora li se repartizeaza
locuinte pentru tineri destinate inchirierii, conform Normelor metodologice de punere in aplicare a prevederilor Legii nr. 152/1998
republicata si modificata si a Hotararii Consiliului Local nr. 86/27.03.2012 privind aprobarea listei de prioritati;

Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 20
voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 15.

Se prezinta punctul 14 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea unui schimb de locuinte ANL situate in Focsani, Cartierul
Tineretului – Sud, solicitate de titularii contractelor de inchiriere in conformitate cu Codul Civil;

Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 20
voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 16.

Se prezinta punctul 15 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea vanzarii locuintei din fondul locativ de stat situata in
Focsani, str. Marasesti nr. 28, catre familia Vasile Sterie in baza Legii nr. 112/1995 pentru reglementarea situatiei juridice a unor
imobile cu destinatia de locuinte, trecute in proprietatea statului si a prevederilor Decretului Lege nr. 61/1990, cu modificarile si
completarile ulterioare;

Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 20
voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 17.

Se prezinta punctul 16 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind imputernicirea Primarului municipiului Focsani sa incheie contracte
de vanzare-cumparare pentru locuintele din fondul locativ de stat situate in blocurile L1 – ap. 19, ap. 24 si ap. 07 bdul. Bucuresti nr.
27, Focsani, in baza prevederilor Legii locuintei nr. 114/1996, republicata si modificata, a Decretului lege 61/1990 si a Legii nr.
85/1992;

Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 20
voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 18.

Se prezinta punctul 17 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea incredintarii in folosinta gratuita, pe perioada existentei
constructiei, a terenului in suprafata de 578 mp, situat in Focsani, Aleea 1 Iunie nr. 21 A, judetul Vrancea, apartinand domeniului privat
al municipiului Focsani, catre Parohia „Inaltarea Domnului”, in vederea construirii unei case mortuare;

D-nul consilier Neculai Tanase: „voiam sa spun doar atat: d-le Primar, dvs. sunteti initiatorul, nu ca as fi impotriva acestei initiative,
sunt pentru aceasta initiativa, dar stau si ma gandesc ca acolo sunt doua scoli care deservesc cel mai mare cartier din Focsani, este o



cresa, este o gradinita.
Nu mi se pare locatia adecvata, cartierul acela fiind foarte mare, tot timpul, asta-i viata, va fi un decedat acolo, nu, si tinand cont ca
acolo sunt tot timpul copii de la 2 ani pana la 14 ani, nu stiu, asta-i parerea mea, si repet, nu ca as fi impotriva acestei initiative, nu mi
se pare locatia adecvata”.

D-nul Primar Decebal Bacinschi: „in primul rand aceasta locatie ar trebui sa fie alaturi de biserica, nu poti sa o duci in alta parte.
In al doilea rand, asa cum sunt construite blocurile acelea, stiu cum s-au executat, si nu exista posibilitatea sa tii un mort in casa.
S-au construit in cartierul Sud foarte multe, 2 sau 3 case parohiale, din acestea, ce dorim noi sa construim, mortuare. Nu cred ca va fi
parintele si in general cei care deservesc biserica, isi ingrijesc curtea, isi ingrijesc localul, si din acest punct de vedere zic ca nu va fi o
problema si in acelasi timp, mai avem o parcare, este strada, dupa care este unitatea de invatamant.
Din acest motiv, consider ca este necesar sa construim, sa construiasca, mai bine zis. Dar alta locatie nu avem in alta parte”.

D-nul consilier Ioan Liviu Oloeriu: „viata si moartea fac parte din existenta noastra, deci, pe de o parte este adevarat, si eu am langa
blocul in care locuiesc o casa mortuara. Pana la urma, este bine sa ti se aminteasca ca nu esti nemuritor.
Dar, eu altceva as vrea sa propun. Cred ca se poate delimita, asa cum am fost noi pe teren, se poate d-le Primar, cred ca nu este o
investitie foarte mare, sa faca o perdea verde, care, in cativa ani se duce, sa amenajeze frumos, cu multa verdeata, dar asta sa o
facem noi, Primaria.
In zona care este proprietatea noastra, sa facem o perdea de verdeata, oricum, gardul este inalt si astfel sa zicem ca, pentru cei care
nu pot sa vada lucrurile acestea, sa fie protejati vizual”.

D-nul Primar Decebal Bacinschi: „am omis sa spun, ca totusi, in momentul in care vom elibera autorizatia, proiectantul este obligat sa
respecte toate normele de distanta, si in aceste conditii nu vom avea probleme”.

D-nul consilier Catalin Vrabie: „cu riscul de a ma repeta, d-le consilier, vin cu rugamintea ca atunci cand aveti o problema la un proiect
de hotarare, sa veniti si cu o solutie. Iarasi ati ridicat o problema, dar nu ati dat nici o solutie. Aveti dvs. o solutie mai buna ? O
ascultam si daca este, o decidem, o votam. Sa auzim solutia dvs.”.

D-nul consilier Neculai Tanase: „d-le coleg, Vrabie, nu am venit cu polemica, nu am spus ca sunt impotriva, este necesara, este
necesara pentru cartier, am spus ca, daca s-ar putea gasi o solutie, o alta locatie, deci nu am facut nimic altceva …”

D-nul consilier Catalin Vrabie: „dati o solutie d-le consilier …”

D-nul consilier Neculai Tanase: „eu doar am intrebat …”

D-nul consilier Catalin Vrabie: „dati o solutie d-le consilier …”

D-nul consilier Neculai Tanase: „eu doar am intrebat, nu am facut nici un caz macar, doar am intrebat, pentru ca asta inseamna
Consiliul local, sa dezbati anumite probleme care sunt la nivelul orasului, nu am acuzat pe nimeni, nu am spus ca este cineva vinovat,
doar am ridicat aceasta problema, cuminte, ca sa spun asa.
Nu se poate, nu se poate”.

Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 20
voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 19.

Se prezinta punctul 18 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea incredintarii in folosinta gratuita, catre Cantina de Ajutor
Social Focsani, pe perioada 01.02.2013 – 01.06.2026, a imobilului – constructie si teren aferent, in suprafata de 257,75 mp, situat in
Focsani, str. Maior Gh. Sava nr. 11 B, in vederea construirii unei sali de mese;

Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 20
voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 20.

Se prezinta punctul 19 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind modificarea art.1 din Hotararea Consiliului Local al municipiului
Focsani nr. 343/29.11.2011 privind aprobarea inchirierii prin licitatie publica a spatiilor situate in „Perimetrul Istoric Piata Unirii si
Gradina Publica” din Focsani;

Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 20
voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 21.

Se prezinta punctul 20 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind insusirea modificarilor aduse anexei la Hotararea Consiliului Local al
municipiului Focsani nr. 168/2012 privind insusirea Inventarului bunurilor care apartin domeniului public al municipiului Focsani;

Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 20
voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 22.

Se prezinta punctul 21 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind completarea Hotararii Consiliului Local al municipiului Focsani nr.
23/2010 privind aprobarea Inventarului bunurilor care alcatuiesc domeniul privat al municipiului Focsani, cu modificarile si completarile
ulterioare;

Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 20
voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 23.

Se prezinta punctul 22 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea concesionarii fara licitatie publica a unor terenuri
apartinand domeniului privat al municipiului Focsani, adiacente constructiilor existente, pentru extinderea acestora;

D-nul consilier Catalin Vrabie: „toate documentatiile au primit avizul comisiei, asa ca nu avem aici comentarii”.

Presedinte de sedinta dl. Bogdan-Emilian Matisan: „cu permisiunea dvs, daca sunteti de acord sa aprobam direct proiectul, in bloc,



asa cum este el formulat, daca sunteti de acord”.

Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 20 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 24.

Se prezinta punctul 23 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea vanzarii fara licitatie publica, a terenului in suprafata de
25,90 mp situat in Focsani, str. Revolutiei nr. 13, bl. C4, sc.1, judetul Vrancea, T. 207 P. 11281 ce apartine domeniului privat al
municipiului Focsani, catre SC SILVI MONA COM SRL;

Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 20
voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 25.

Se prezinta punctul 24 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea vanzarii fara licitatie publica, a terenului in suprafata de
96,10 mp situat in Focsani, str. Revolutiei nr. 14, judetul Vrancea, T. 208 P. 11345% ce apartine domeniului privat al municipiului
Focsani, catre SC INTERCOMVAL SRL;

Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 20
voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 26.

Se prezinta punctul 25 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind modificarea anexei nr. 1 la Hotararea Consiliului local al municipiului
Focsani nr. 89/2012 privind atribuirea de denumiri unor strazi noi din municipiului Focsani, in ansamblul rezidential – DJ 204E,
Focsani-Petresti, T 22, P 62/8; 16; 17; 18; 19, in sensul ca se schimba denumirea la strazile din pozitiile 6 si 10;

Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 20
voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 27.

Se prezinta punctul 26 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind
aprobarea alocarii sumei de 3.800 lei din bugetul local al municipiului Focsani pe anul 2013 de catre Consiliul local al municipiului
Focsani in calitate de partener Asociatiei Partida Romilor Pro Europa – Filiala Vrancea pentru organizarea manifestarilor prilejuite de
sarbatorirea „Zilei Dezrobirii Romilor” care se va desfasura in data de 20 februarie 2013.

D-nul consilier Aurel Bacu: „rugamintea este sa veniti si sa justificati banii in timpul util, sa nu mai umble d-na director Nemes dupa
dvs.”

D-nul Ceobotaru: „va multumim pentru ajutorul acordat”.

Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 20
voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 28.

Se prezinta punctul 27 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea alocarii sumei de 51.900 lei, din bugetul local al
municipiului Focsani pe anul 2013, pentru organizarea in perioada 22 – 24 februarie 2013, de catre Colegiul National Unirea Focsani,
a „Concursului Interjudetean de Matematica Unirea 2013 – Editia a XII-a”.

Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 20
voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 29.

Se prezinta Sectiunea a II a – rapoarte, informari, al ordinii de zi:

1. Raport de activitate pe anul 2012 a Serviciului Public Local de Asistenta Sociala Focsani;

Nu sunt comentarii, consilierii iau act de raport.

2. Raport privind verificarea activitatii asistentilor personali ai persoanelor cu
handicap in semestrul II – 2012, asistenti care lucreaza in baza contractului de munca incheiat cu Primaria Municipiului Focsani;

Nu sunt comentarii, consilierii iau act de raport.

3. Raport pentru anul 2012 privind transparenta decizionala in administratia
publica, conform art. 12 din Legea nr. 52/2003, modificata;

Nu sunt comentarii, consilierii iau act de raport.

4. Raport de evaluare a performantelor profesionale individuale ale Secretarului
municipiului Focsani – Corhana Marian Eduard pentru perioada 01.01.2012-31.12.2012;

Nu sunt comentarii, consilierii iau act de raport.

5. Informare privind activitatea de solutionare a petitiilor inregistrate la Primaria
municipiului Focsani, audientelor, in perioada 01.07.2012-31.12.2012;

Nu sunt comentarii, consilierii iau act de informare.

6. Informare privind gradul de colectare a impozitelor si taxelor locale pe anul
2012;

Nu sunt comentarii, consilierii iau act de informare.

Sectiunea a III a – discutii, declaratii politice.



D-nul consilier Aurel Bacu: „probleme pe care le-am sesizat in discutiile pe care le-am avut cu diversi cetateni in diverse zone ale
orasului.
In primul rand pe cetatenii care locuiesc in zona Simion Barnutiu, cea care este cu Casa Vrancei, solicita interzicerea parcarii masinilor
pe ambele sensuri, nu mai pot iesi dintre blocuri.
M-au rugat sa va pun aceasta atentie, in atentia Consiliului Local, poate si cu Politia Locala, sa vedem cum putem rezolva aceasta
problema.
O a doua problema, pe care vreau sa o pun Consiliului Local este stabilirea perioadei, a datei cand sa facem analiza la CSM 2007
Focsani, asa cum am promis anul trecut, analiza pe CSM 2007, pe criterii de performanta, sa ne hotaram cand o facem, si asa acolo
au aparut niste probleme vis-a-vis de Sectia de Tenis, actioneaza fiecare ca entitati diferite, cand Sectia de Tenis este in cadrul unui
Club si ar trebui sa faca cerere prin directorul Clubului, ca de aceea directorul Clubului si conducerea Clubului acolo.
Cetatenii din zona Laminorului, zona in care se desfasoara proiectul nostru, au intrebat daca, pe timpul ducerii utilitatilor si lucrarilor
care se fac acolo pot fi ajutati si cu gaze, cu teava de gaze, tot este zona desfundata, se sapa, si voiam sa-l rog pe
d-nul Primar sa studiem aceasta posibilitate.
Noi, cei care locuim in alte cartiere, in zona blocurilor, am fost ajutati, ni s-a adus teava la usa blocului. Ei sunt un cartier nou aparut
acolo, sunt destul de numerosi, si-au facut si case frumoase, si posibilitatile lor financiare sunt altele, nu stiu, sa studiem si sa le dam
un raspuns.
Mai avem, un grup de taximetristi, in general tineri care-si pun intrebari vis-a-vis de modul de management, din partea Primariei, a
activitatii de taximetrie. Stiu ca ea este condusa de un compartiment de aici, si ei isi pun si niste intrebari. Taximetristi tineri care
incearca sa-si castige existenta prin aceasta meserie. Intreaba, cum se manageriaza aceste buline, ele se numesc altfel, dar ei le
spun buline.
Pentru ca, dupa lista de asteptare, nu prea au sanse sa beneficieze de bulina din aceea. In schimb ziarele din Focsani sunt pline toate
de anunturi: vand bulina. Ceea ce stiu eu, ca este interzis. Acum au aparut ziarele, le-am vazut si eu, ca mi-au venit si cu ziarul, vand
bulina, nu mai putin de 2.000 Euro.
Dupa discutiile cu ei, am inceput sa-mi pun si eu niste intrebari. Asa ca vreau un raport de informare de la compartimentul care se
ocupa, cam pe ultimii ani, sa ne spuna cum s-au manageriat aceste buline, ca sa ne lamurim si noi si sa eliminam orice banuiala de
altceva.
Putem sa stim si noi, Planul de Urbanism Zonal, trebuia sa fie aprobat de anul trecut. Nu s-a aprobat, daca este vreo perspectiva ?
Mai aveam pana pe 31 ianuarie, mi-am notat eu, sa-i dam un raspuns d-lui Simiz, vis-a-vis de hotararea judecatoreasca pe care o are,
si de solutia pe care trebuie sa o adoptam …”

D-nul consilier Catalin Vrabie: „aveti o solutie la problema d-lui Simiz … ?”

D-nul consilier Aurel Bacu: „nu. Erau trei solutii, la ultima discutie. Trebuie sa ne hotaram la una …”

D-nul consilier Catalin Vrabie: „pe care o imbratisati ? …”

D-nul consilier Aurel Bacu: „nu stiu. O punem in discutie si vedem”.

D-nul consilier Catalin Vrabie: „cred ca este vorba de PUG, nu de PUZ …”

D-nul consilier Aurel Bacu: „Planul de Urbanism General …”

D-nul consilier Catalin Vrabie: „ati spus Zonal … ”

D-nul consilier Aurel Bacu: „A, scuze”.

D-nul Primar Decebal Bacinschi: „Cu str.S.Barnutiu, va trebui sa luati dvs. o hotarare. Daca punem semne de ridicare, oprirea interzisa
si ridicare, si-i simpla treaba, nu este nici un fel de problema.
Laminorul. Aici este o procedura, si cred ca ar trebui, ori sa le facem noi cunoscut, sa trimitem pe cineva sa duca niste fluturasi acolo.
Deci, cei care doresc racordarea la gaze, trebuie sa faca o documentatie pe care trebuie sa o depuna la cei de la Gaze. Dupa ce au
depus aceasta documentatie, le spunem exact si ce trebuie sa duca acolo. Cei de la Gaze fac un studiu, daca este rentabil sau nu
este rentabil.
Cand nu era societatea privatizata, mai rezolvam noi cu ei, faceam treaba aceasta. Si o sa le dea un raspuns daca aproba acest
studiu de fezabilitate. Urmeaza dupa aceea proiectarea si va trebui, ori noi, ori ei sa-si faca aceasta retea. Cert este ca la ora asta, ei
vor avea apa, vor avea canalizare, pentru apa pluviala si apa menajera, electricitate, gazele, intr-adevar mai trebuie.
Cu, Clubul Sportiv, va trebui sa mai vedem, sa stabilim intr-o zi, cand ne vedem, cand ne intalnim sa purtam o discutie cu treaba
aceasta.
Dupa cate stiu eu, regimul acesta al taximetriilor, al taximetrelor, noi avem societati comerciale si persoane fizice autorizate.
In cadrul Consiliului local, noi am aprobat o lista de asteptare, si nu stiu, ma mira faptul ca poate sa vanda, pentru ca atunci cand el nu
mai practica aceasta treaba, primul dupa lista … este d-nule Vice ?...”

D-nul consilier Tudorel-Daniel Trofin: „ daca-mi permiteti d-nule Primar ...”

D-nul Primar Decebal Bacinschi: „ele nu sunt transmisibile”

D-nul consilier Tudorel-Daniel Trofin: „d-nule Primar, da …”

D-nul consilier Catalin Vrabie: „va spun eu ca pot vinde, pentru ca am intrebat si eu aceeasi chestie. Se face o cesiune, se despart
doua …”

D-nul consilier Tudorel-Daniel Trofin: „exact …”

D-nul Primar Decebal Bacinschi: „a, asta este altceva …”

D-nul consilier Tudorel-Daniel Trofin: „este o procedura …”

D-nul consilier Catalin Vrabie: ”ca-i legal sau nu, nu putem sa ne pronuntam noi, asta tine de Politie …”



D-nul Primar Decebal Bacinschi: „a, asta este altceva, dar …”

D-nul consilier Catalin Vrabie: „organelor de ancheta, nu avem noi …”

D-nul Primar Decebal Bacinschi: „d-nul consilier a intrebat cum poate sa obtina cineva o astfel de bulina. Asta a intrebat dansul”.

D-nul consilier Tudorel-Daniel Trofin: „ele sunt atribuite catre societati comerciale, iar societatile comerciale fac aceasta cesiune, faptul
ca cer niste bani, nu este conform legii, dar nu este nici in atributiunea noastra sa facem ancheta si astfel de discutii”.

D-nul consilier Catalin Vrabie: „exact. In momentul in care sunteti sesizat de asemenea chestiuni, faceti sesizare la Politie si …”

D-nul consilier Tudorel-Daniel Trofin: „ar putea si solicitantii in cauza sa faca o sesizare penala, pentru ca este foarte simplu”.

D-nul Primar Decebal Bacinschi: „PUG-ul l-am dat peste cap un pic, datorita faptului ca noi in momentul in care am intocmit aceasta
documentatie am luat, asa cum spunea legea atunci, zona administrativa veche a orasului, cea dinainte de 2012. In 2012, a aparut o
hotarare prin care ni se aduce la cunostinta sa luam in considerare noua zona administrativa a orasului.
Noi, am facut niste modificari acum un an, sau acum 2 ani, impreuna cu cei de la OCOT, urmeaza acum sa chemam proiectantul, in
cursul saptamanii viitoare, am luat legatura si cu d-na arhitect a judetului, sa vedem la ce modificari trebuie sa supunem acest PUG, ar
fi cam greu sa-l luam de la un capat. Cert este ca s-a schimbat un pic legislatia si ne-a dat peste cap.
Legat de d-nul Simiz. Pana la aceasta data nu am rezolvat absolut nimic. I-am aratat cateva locatii, din punctul meu de vedere, bune,
nu a fost de acord cu ele, si in aceste conditii, raman cele trei variante. Punem in aplicare hotararea judecatoreasca, alta varianta nu
am gasit, a doua pica, sau despagubiri”.

D-nul consilier Aurel Bacu: „dar nu cred ca o solutionam acum”.

D-nul Primar Decebal Bacinschi: „nu, asta urmeaza sa o discutam”.

D-nul consilier Catalin Vrabie: „inteleg ca nu a acceptat nici o alta varianta alternativa din ce i-ati prezentat ?”.

D-nul Primar Decebal Bacinschi: „din ce avem noi disponibil la ora asta …”

D-nul consilier Catalin Vrabie: „deci, raman doua variante. Fie, sa punem in executare hotararea, fie sa-i dam despagubiri”.

D-nul consilier Lilian Ilie: „as vrea sa aduc la cunostinta colegilor consilieri si a opiniei publice, a cetatenilor din Focsani, ca Directia de
Cultura si Patrimoniu National al judetului Vrancea a avizat favorabil o initiativa, sa o numesc asa, a grupului PDL–PNTCD–PER din
Consiliul local, privind amplasarea unei placute comemorative pentru avocatul Alexandru Huianu.
Aceasta va fi amplasata pe peretele de la strada a imobilului din Comisia Centrala nr.11, si daca imi dati voie sa citesc textul acesteia:
Aici a locuit luptatorul anticomunist Alexandru Huianu, nascut in ianuarie 1914 si decedat in mai 2007. Avocatul Huianu, personalitate
marcanta a vietii politice locale, a fost ales deputat in anul 1946, a trecut prin 11 inchisori si lagare de munca silnica.
Pana in anul 1955 a fost consilier judetean in perioada 1996–2000. Ca presedinte de onoare, a pus bazele PNTCD in anii 1990 la
Vrancea.
Cei de la Directia de Cultura, considera ca acest lucru, va pune in valoare monumentul istoric care poarta numele avocatului si omului
politic Alexandru Huianu, personalitate marcanta a vietii politice locale.
Tin sa mentionez ca la anul, se vor implini 100 de ani de la nasterea avocatului Huianu si imobilul monument istoric din str.C.Centrala
nr.11, va implini tot 100 de ani.
Si mai am un punct de spus. In sensul, tot legat de avocatul Huianu Alexandru.
Exista un proiect de hotarare initiat de consilierii din APV si PP-DD, un proiect de hotarare privind atribuirea de denumiri unor strazi din
Cartierul Pomicola, o strada care sa poarte numele avocatului Huianu, iar o strada sa poarte numele poetului Dumitru Pricop.
Acesta a fost avizat in comisiile de urbanism si drepturile omului, acum se afla la comisia de pe langa Institutia Prefectului judetului
Vrancea, de atribuire de denumiri si sper ca in timpul cel mai scurt, in urmatoarea sedinta sa treaca de plenul Consiliului Local”.

D-nul consilier Ioan Liviu Oloeriu: „asa cum am facut-o in fiecare mandat o sa solicit si acum sa facem un studiu de trafic in municipiul
Focsani, si spun acest lucru pentru ca in momentul in care vom lua masuri din acestea, interzicem stationarea, oprirea, sensuri unice
arbitrat, vom bloca si mai mult orasul, municipiul.
Un studiu de trafic, ne va trasa fluxurile de circulatie in municipiul nostru, si la buget ar trebui sa prindem bani, deci, rog aparatul de
specialitate sa vada care sunt costurile unei asemenea activitati si aceasta trebuie facut. Pentru ca in momentul in care avem un
studiu de trafic avem si baza sa-i spun, nu legala, ci avizul specialistului in a trasa sensuri unice in municipiul Focsani, in a pune
semne de oprire, stationarea interzisa, s.a.m.d.”.

D-nul consilier Neculai Tanase: „s-a discutat de foarte multe probleme importante ale orasului nostru, insa, eu cred ca de problema
cea mai importanta, pentru moment, si ma refer la deszapezire.
Deci, pur si simplu mi-a fost jena in zilele trecute sa ies in oras. Ma acostau oamenii si spuneau, domnule, ce faceti ?
In oras … d-nule Primar, nu inteleg, ce va mira, in oras s-a inotat, pe strazile secundare cel putin, pe strazile principale s-a mai facut.
Dar pe strazile secundare, efectiv s-a inotat”.

D-nul consilier Catalin Vrabie: „dati-ne un exemplu d-nule consilier …”

D-nul consilier Neculai Tanase: „vreti sa va dau exemplu de strada ?
Toate strazile din Focsani, in afara de strazile principale …”

D-nul consilier Catalin Vrabie: „nu d-nule consilier …”

D-nul consilier Neculai Tanase: „daca vreti, va dau exemplu, si strada pe care locuiesc eu … ”

D-nul consilier Catalin Vrabie: „haideti d-nule consilier …”

D-nul consilier Neculai Tanase: „d-nule Vrabie, haideti lasati-ma sa termin. Daca vreti, va dau si o solutie. Se gasesc solutii. Haideti sa



facem o echipa din oameni care se ocupa de asa ceva, ii trimitem undeva unde stiu sa managerieze, astfel, la Buzau, la Bucuresti. Nu
conteaza cat costa, votam. Niste bani acolo pentru un training si poate da Dumnezeu sa avem si noi un oras in care sa nu ne fie
teama cand ninge.
Cand ninge, efectiv ... eu va spun, mi-a fost jena sa discut cu oamenii zilele acestea,desi, eu poate nu eram atat de responsabil, dar
eu va aduc la cunostinta.
Acum, eu nu inteleg, chiar nu a fost nimic in orasul acesta ? Credeti ca a fost asa, ca vara ?”

D-nul Primar Decebal Bacinschi: „de data aceasta, d-nule consilier, vreau sa va spun ca s-a actionat, cum nu s-a actionat niciodata in
municipiul Focsani, sa fie clara treaba.
A doua treaba. Vreau sa va intreb un lucru.
Un cetatean din municipiul Focsani, plateste pentru un apartament cu 3 camere, taxe si impozite – 140 lei. Stiti cat ma costa un utilaj
pe ora ?, 160 lei. Inmulteste cu 10 ore, sa vedeti cat ma costa un utilaj pentru deszapezire.
Toata lumea vrem, vrem, vrem. Haideti sa vedem de unde facem rost totusi de bani. Haideti sa mergem in alte localitati, sa vedeti,
vreti sa mergeti …”

D-nul consilier Neculai Tanase: „mergem la Odobesti, poftim …”

D-nul Primar Decebal Bacinschi: „mergem la Odobesti, are 2 strazi. Avem 137 km de strazi in municipiul Focsani.
Va rog eu frumos, hotarati, bai fratilor, uitati acum, pentru deszapezirea anului acesta, aprobam 50 de miliarde, si va fac orasul de o sa
mergeti in tenisi”.

D-nul consilier Catalin Vrabie: „asta o sa facem, daca …”

D-nul Primar Decebal Bacinschi: „nu stiu cum Dumnezeu sa fac …”

D-nul consilier Catalin Vrabie: „de data asta d-nul consilier este mai mult decat subiectiv, nu reflecta absolut deloc realitatea din oras.
Comparati iarna asta cu iarna trecuta, si eu cred ca sunt diferente majore.
Si mai mult de atat, si eu merg pe strada ca si dvs. si colegii mei merg pe strada ca si dvs.si eu am auzit oameni care au laudat
initiativa de a curata trotuarele cu bobcat


